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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

12.11.2024 - Fakulta elektrotechnická ČVUT

zápis provedl: Róbert Selvek

začátek zasedání: 18:11

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Program zasedání
1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení zápisu ze 17.10. 2024 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. Schválení zápisu z 5.11.2024 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Koncese (vede: K.Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
8. EČ Podolské Vánoce (vede: K.Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
9. EČ 3D tisk klubu Pod-O-Lee (vede: K.Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
10. Zmena stanov Klubu Čajovna (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 10 min.)
11. EČ klubu Buben - 3D tisk, plotter, toshiba (typ: hlasovani, vede D. Lysenko, čas: 15

min)
12. Schválení Centrály, (typ: hlasování, vede K. D. Kopecký, čas 15 min.)
13. Jmenování Václava Fišera členem Kontrolní komise SU ČVUT ( vede: Š. Tichý, typ:

hlasování, čas: 10 min.)
14. Jmenování Jana Čapka členem Kontrolní komise SU ČVUT ( vede: J. Čapek, typ:

hlasování, čas: 15 min.)
15. Představení spolku Seznamováky FIT, z. s (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 30

min.)
16. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle potřeby)
17. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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Š. Tichý: Pýta sa, či môže B. Goláňová počúvať parlament cez videokonferenciu, nie je to problém,

lebo nie je delegát, ale chce súhlas všetkých prítomných.

Nikto nevznáša pripomienky.

Š. Tichý informuje o neskoro podaných podkladoch do konferencie PAR, zisťuje, či sa môžu

schváliť všetky podklady v jednom uznesení.

Prebieha debata o úpravách preklepov v názvoch bodov.

Usnesení 2024-11-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 12.11.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne

12.11.2024 v 18:18 a souhlasí, že se bude zabývat podklady zaslanými po předkládací

lhůtě.

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (O. Slavík): Dokončujú fitcentrum, doplnili volebnú komisiu, takže bolo možné vyhlásiť

voľby na zástupcov párnych blokov a CKZ + B5. B4 sa rozbieha, majú tam už aktívnych. Budú

schvaľovať rozpočet na nové obdobie. Z rezervy pravdepodobne budú kupovať nové distribučné

switche.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Prebehli voľby, zmenila sa správkyňa projektov a dobieha lehota na správcu

bloku D. Po revitalizácií sa doplňujú ubytovaní na bloku A. Problémy s upratovaním pretrvávajú.

Zvažuje sa nákup novej tlačiarne. Prebehli poznávačky na blokoch a Podolský Halloween, chystá

sa ešte balenie darčekov. Pripravujú Podolské Vánoce.
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Buben (D. Lysenko): Prebehli voľby, nové predstavenstvo a predseda (Samuel). Prebehol

Halloween, účasť bola menšia, ale dostatočná. Prebehla tématická Harry Potter party. Spolupráca

so SÚZom je plodná. Vo výberovom konaní vyhrala rovnaká upratovacia firma ako doterajšia.

Masařka (M. Pechník): Prebehla Halloween party. Konfigurujú sa WiFi AP.

Sincoolka (V. Kříž): Prebehli doplňovacie voľby do predstavenstva a Halloween party, účasť bola

menšia, ale dostatočná, party prebehla bez komplikácií. Predstavuje A. Moravce, aktuálne

zástupcu delegáta, pravdepodobne čoskoro delegáta. Bude sa kupovať nová tlačiareň. Upgraduje

sa sieťová infrastruktura - dobehla prestavba siete na DEJ.

Hlávkova kolej (): Neprítomní. 17.11. pri koleji prebehne pietna akcia. Podľa informácií zo ZZSVS

majú zaistenú strechu, už nepadajú škridly.

Orlík (): Neprítomní. Prebehli voľby.

Fakultní klub BION (L. Pavienský): Prebehlo niekoľko stretnutí s vedením FBMI. Jedna z kolejí mení

personál, takže budú musieť nadviazať znovu vzťahy. Registrácia darcov kostnej drene prebehla

úspešne.

AVC ČVUT (S. Jeřábek): Bude prebiehať množstvo akcií, zabezpečujú Koncert pro budoucnost na

Václaváku. Aktuálne sú na akcií AV ČR.

eFDrive (J. Ťukal): Prebehol Halloweensky pub kvíz, ktorá neustále rastie (18 tímov po 4 ľuďoch).

Zvolilo sa nové predstavenstvo. Pripravujú ďalšie akcie.

BEST (V. Fišer): Halloweenska akcia prebehla, prebehli workshopy a pripravujú pub kvíz, general

assembly a ďalšie workshopy.

FIT++ (M. Široký): Prebehol FITrip, workshopy, pub kvíz, úspešne skončili open study sessions,

chystajú teambuilding a Vianoce.

ESN (M. Severa): Prebehla halloweenska party, teambuilding pre všetky ESN, zúčastnili sa valnej

hromady českých ESN a prebiehajú ďalšie culture evenings. 19.11 o 19:00 bude voľba nového

prezidenta a KK. Plánujú tanečné lekcie a teambuilding.

STOH (J. Čapek): Prebehla akcia pre SPA v Archicafe, s účasťou cca 30 ľudí v každom momente.

Ďalej akcia na FSv s klubom ŠTUK a s KŘEST. Prebehlo niekoľko turnajov v deskovkách.

Klub Čajovna (M. Oravkin): Prebehla Integračka a Halloween. Majú viac nováčikov ako aktívnych

členov. Vyhlásili voľby. 14. a 15.11 bude Čajovna zavretá kvôli súkromným akciám.

+/-FEL (T. Havel): Víta účastníkov na FEL. Informuje o občerstvení. V klube prebehol Halloween,

pripravujú Vianočnú akciu a pre prvákov chystajú prednášku o prežití skúškového obdobia.
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zaČVUTění (T. Pokorný): Prebehol Halloween na Desítce, akcia bola veľmi úspešná. Bolo zvolené

nové predstavenstvo a nová predsedníčka. Prebieha príprava zimných akcií, Vianočného večierku a

zaČVUTění Winter Edition.

GALIBI (D. Msallam): Prebiehajú pravidelné akcie a naviac bowling. Prebehnú voľby.

IAESTE (): Neprítomní.

Engineers Prague (L. Bayernheimerová): Prebehla Hokejová bitva, návštevnosť bola nad 9000.

Pripravujú sa na ďalšie zápasy a v marci budú hrať na Bitvě proti UK.

ESC (): Organizovali exkurziu do strojovne metra a budú mať paintball.

Křesťanský klub (): Neprítomní. Majú nového predsedu.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

K. Pilná: Prebiehajú voľby do študentskej komory. Do piatku 15.11. prebiehajú prihlášky na FSP.

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Verbovský: Zajtra od 19:00 bude PR/HR stretnutie. Bude ďalšie kolo objednávania merchu.

5.12 začnú súboje fakúlt pre tento ročník bowlingom v Dejvicích.

B. Goláňová: Pozýva všetkých na Vianočný večierok 12.12. v klube Betlémská. Oficiálne pozvánky

ešte prídu.

M. Jirmanová: Pripomína, že máme nového prezidenta a ďakuje účastníkom výjezdka.

Š. Tichý: Prebehlo ZZSSVS. Zápis sa finalizuje. Informuje, že sa plánuje zvýšenie kolejného, ktoré

sa aktuálne pripomienkuje. Bude schôdzka s novým PR SÚZu, vyzýva všetkých, aby pripomienky

ku fungovaniu PR SÚZ smerovali na predsedov klubov, ktorí ich budú smerovať na Š. Tichého.

K. Pilná: Informuje, že podklady ku zvyšovaniu kolejného boli odoslané s dovetkom, že boli

prejednané s SU, aj keď SU nedostala na stretnutí samotné podklady.

Š. Tichý: Prebieha debata o novom IP Provozní náklady. Schôdzka zatiaľ nemala výsledky, je nutné

ďalšie podklady. Dotazy boli na p. účtovníčku odoslané a informovala, že ich možno nezvládne

spracovať do konca novembra.

Š. Tichý apeluje, aby sa hlasovalo o termíne ďalšej schôdzky o IP Provozní náklady. Informuje o

ďalších čiastkových informáciách od účtovníčky.
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5. Schválení zápisu ze 17.10.2024 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2024-11-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 17.10.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

12.11.2024 v 18:58.

OHP: 13; 12:0:1→ Usnesení bylo přijato

6. Schválení zápisu z 5. 11. 2024 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý doriešuje komentáre v zápise.

Usnesení 2024-11-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis z mimořádného zasedání

Studentského parlamentu konaného dne 5. 11. 2024, který byl zaslán do konference

Parlamentu dne 12.11.2024 v 19:03.

OHP: 13; 12:0:1→ Usnesení bylo přijato

7. Koncese (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)

K. Pilná: Bod bude mať dve časti - koncesiu na predaj alkoholu a žiadosť o zriadenie voľnej

živnosti na ubytovanie. Prebehlo niekoľko diskusií a dostali sme vyjadrenie od právnika. K. Pilná sa

pýta, či ešte existujú nejaké otázky.

M. Verbovský: Ide teda o predaj alkoholu nad 15%?

K. Pilná: Áno, a naviac na predaj alkoholu nad 4,5% na športových akciách, bolo to odoslané v

podkladoch. Ide o problémy s predajom na festivaloch, na športových akciách, prípadne na
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pozemkoch školy. Museli by sme zaplatiť správny poplatok a nahlasovať akcie, na ktorých sa

podáva alkohol. V prípade problémov hrozia nemalé pokuty, už sme mali aj problém s colným

úradom. Po schválení PAR by to administratívne riešila CEN.

O. Slavík: Pripomína, že ak si zapíšeme viacero koncesií, je len jeden správny poplatok.

S. Jeřábek: Starší členovia o koncesiu nežiadali nielen, kvôli administratívnej záťaži, ale aj kvôli

tomu, že im neprišlo vhodné, aby dobrovoľnícka študentská organizácia mala koncesiu na predaj

tvrdého alkoholu. Doteraz im vyhovovalo, že toto mohli outsourcovať na externých dodavateľov, aj

keď nevie, akú mali presne tieto firmy maržu. Pýta sa, z čoho vznikol na Mezi Blokách problém.

K. Pilná: Dodavateľ tam bol na ústnu dohodu a po kontrole sa tváril, že tam neboli.

M. Verbovský: Pýta sa, či ide len o festivaly typu SHOW, Mezi Bloky.

K. Pilná: Primárne áno, ale po žiadosti organizátorov to môže byť na ľubovoľnej akcií.

P. Valach: Pýta sa, či zriadenie koncesie nejak zmení spôsob, akým fungujeme celkovo, alebo

budeme ďalej žiadať iné organizácie o predaj tvrdého.

K. Pilná: Závisí na organizátorovi akcie.

P. Valach: K čomu by si sa priklonila ty?

K. Pilná: Na Mezi Blokách by sme si to zabezpečovali sami.

D. Lysenko: Jeden z argumentov je to, že pri jednaní na colnej správe sme vyjednali zníženú pokutu

aj vďaka tomu, že sme sľúbili, že situáciu do budúcna napravíme. V prípade ďalších problémov sa

na nás môžu pozerať prísnejšie.

P. Valach: Čo by sa stalo, ak by sme mali koncesiu a opäť nastal problém s firmou, ktorá by

predávala u nás na akciách alkohol? Bolo by to lepšie, alebo horšie?

K. Pilná: Nič by sa nemenilo, ale kontrola bez koncesie je zdĺhavejšia.

P. Valach: Skutočne by sa nič nezmenilo?

K. Pilná: Nie, ale pri priestupkovom konaní nám extrémne pomohlo to, že sme zisťovali, ako urobiť

koncesiu. Ak ju nezriadime, tak sa na nás bude pozerať výrazne tvrdšie.

K.D. Kopecký: Súhlasí s K. Pilnou.

R. Selvek: Na prvom PAR, kde sa preberala koncesia si spomínala, že existujú situácie, kedy by

mohli byť tresty za niektoré priestupky s koncesiou vyššie. Platí to?

K. Pilná: Bolo to myslené tak, že ak máme zriadenú koncesiu a na stánku je alkohol, ktorý tam

nepatrí, tak to je nejaký menší prehrešok. Ak by sme ju nemali, tak to je veľký problém.
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D. Lysenko: Nezaložíme koncesiu, aby sme ju vložili do šuplíka, pre organizátorov pripravíme

detailné pokyny. U nás na menších kolejích to neplánujeme využívať, nemá zmysel pripravovať

predaj alkoholu kvôli trom-štyrom fľaškám, ktoré si môžeme kúpiť sami a rozliať zadarmo.

K. Pilná: Páni z Celní správy nám dali kontakt, sú ochotní nám pomôcť so zriaďovaním koncesie.

M. Severa: Nestačilo by nám iba nahlasovať príležitostný predaj bez koncesie?

Š. Tichý: Preberal som to s právnikom, naše pravidelne organizované festivaly sa úplne neberú

ako príležitostný predaj. Naviac, nahlasovať to musíme s koncesiou aj bez nej, takže to pre nás nie

je komplikácia.

Usnesení 2024-11-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje záměr zřízení koncese na prodej

alkoholu pro Studentskou unii ČVUT.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato

K. Zapletalová: ZaČVUTění by chcelo zriadiť voľnú živnosť na poskytovanie ubytovacích služieb. Od

1.1.2024 je na ubytovacie služby znížená DPH na 12%, kým aktuálne musíme dávať 21%, čo na

Seznamovákoch výrazne nafukuje výslednú cenu, vďaka čomu by študenti mohli platiť menšie

čiastky. Mohli by to využiť aj iné kluby, ako eFDrive na UZEL. Teraz to riešime preto, že by sme

mohli zaplatiť jeden správny poplatok spolu so žiadosťou o koncesiu.

M. Vadlejch: Kedysi sme pri diskusiách riešili, že znížená sadzba DPH sa dá aplikovať iba na naše

vlastné priestory. Platí to?

K. Zapletalová: Nie, o našich priestoroch sme sa bavili pri prípade, že by sme napríklad podnajímali

našu kanceláriu, čo sa nechystáme robiť a museli by sme mať súhlas SÚZu.

Š. Tichý: Ak budeme mať ďalšiu voľnú živnosť, nebudú sa na nás vzťahovať nové povinnosti, alebo

nejaké nové kontroly.

M. Jirmanová: Nie, nevzťahujú

M. Vadlejch: Hlavný efekt bude na pani účtovníčku, ktorá bude musieť rozlišovať o niečo viac naše

sadzby DPH.

Usnesení 2024-11-08:
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje záměr zřízení volné živnosti na

ubytovací služby pro Studentskou unii ČVUT.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

8. EČ Podolské Vánoce (vede: K.Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)

K. Pilná: Poslali sme novú verziu EČ, mali sme tam chybne uvedené sadzby DPH.

K. Pilná: Ide o každoročnú akciu, budeme predávať svařák, čaj, perníčky a klobásu. Rozpočet je z

menšej časti krytý EČ, primárne z rozpočtu klubu Pod-O-Lee a z FSP.

M. Verbovský: Budú perníčky domáce?

K. Pilná: Áno, pečieme si vlastné.

Poky: Prečo je perníček za 12%?

K. Pilná: Lebo jedlo je za 12%

Š. Tichý: A prečo je teda klobása za 21%

K. Pilná: Nie som si istá. Klobása je ale už tepelne upravovaná na mieste.

Š. Tichý: Pri svařáku už rátame s koncesiou?

K. Pilná: Nie, to sa asi nestihne, skontrolujeme pravidlá a keď tak to nahlásime ako príležitostný

predaj.

Usnesení 2024-11-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee “Podolské Vánoce”  ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne

12.11.2024 v 19:37.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

9. EČ 3D tisk klubu Pod-O-Lee (vede: K.Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)

K. Pilná: Túto EČ sme už mali, ale mala veľmi nevhodné položky, mala položky na klubový a

vlastný filament. Rozhodli sme sa vylúčiť možnosť vlastného filamentu, lebo nedávalo zmysel,

aby ľudia platili za minimálne opotrebenie tlačiarne. V rozpočte počítame s cca 1kg filamentu na

rok, pričom v nákladoch počítame cca 50% straty.
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Š. Tichý:Myslím si, že starú EČ nie je nutné rušiť v texte novej EČ. Stará zanikla implicitne, keďže

za ňu nebolo odovzdávané účtovníctvo.

Usnesení 2024-11-10:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee “3D tisk”  ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 4.11.2024

v 12:20.

OHP: 14; 14:0:0→ Usnesení bylo přijato

10. Zmena stanov Klubu Čajovna (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 10

min.)

M. Oravkin: Popisuje zmeny v dokumente. Zmenili definíciu vzniku členstva, povinnosť

informovania o dianí v klube presunuli z predsedu na predstavenstvo, zaviedli možnosť odvolať

člena predstavenstva, dali predsedovi explicitné právo vydávať nariadenia predsedu a upravili

zánik mandátu místopředsedu.

K. Pilná: Je místopředseda člen predstavenstva?

M. Oravkin: Nie

K. Pilná: A predseda?

M. Oravkin: Áno.

K. Pilná: Prečo teda nie je uvedený ako člen predstavenstva?

M. Oravkin: Predsedu si volí predstavenstvo zo svojich členov.

Š. Tichý: Na čo vedie hypertextový odkaz na spodku dokumentu?

M. Oravkin: Nevedie nikam, len je tak formátovaný.

Š. Tichý: Ako riešite vznik členstva, keď máte uvedené, že členstvo vznikne až po prijatí

predsedom?

R. Selvek: Vychádza to zo stanov, bolo by dobré, keby sa vypracovalo IP alebo nariadenie

predsedu, ktorým to oddeleguje na iných členov klubu (registrátorov/televizorov).

Š. Tichý:Môže to predseda odmietnuť?

P. Valach:Mal by môcť.
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M. Jirmanová: Asi to nemôže odmietnuť, ale môže to proste neprijať, čo je samozrejme problém,

ak túto moc deleguje.

Š. Tichý: Podobné niečo sa riešilo pri kauze čiernych duší vo FIT++. Neviete, či máte v stanovách

explicitne uvedené že môžete odmietnuť prihlášku.

Delegát FIT++: Aktuálne asi nie, stanovy sú na legislatívke.

M. Severa: Čo znamená, že predstavenstvo zvoláva ktorýkoľvek člen predstavenstva? Na čo to

slúži?

M. Oravkin: Chceli sme to kvôli prípadu, že predseda bude neaktívny. Komunikujeme, takže

nevidím dôvod, prečo by predstavenstvo nemohlo fungovať bez prítomnosti predsedu.

Š. Tichý: Podľa Stanov SU si môže klub definovať sám, že kto a ako zvoláva predstavenstvo.

K. Pilná: Sú tam typografické chyby, bolo by bývalo dobré poslať to cez legislatívku.

Š. Tichý: Pripomína, že od nových Stanov SU je nutná na schválenie nadpolovičná väčšina

všetkých delegátov, tj. aktuálne 9 hlasov za.

Usnesení 2024-11-11:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy Klubu Čajovna ve znění

zaslaném do konference Parlamentu dne 9.11.2024 v 19:20.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

11. EČ klubu Buben - 3D tisk, plotter, toshiba (typ: hlasovani, vede

D.Lysenko, cas 15 min)

D. Lysenko: Jedná sa o tri EČ. Začneme EČ Toshiba, čo je tlačiareň formátu A3, za ktorú sa predtým

vôbec neplatilo, lebo na to boli peniaze. Aktuálne, keďže je nutné podpísať rôzne zmluvy so

SÚZom, chceme radšej prevádzkovať za férové ceny, ktoré zodpovedajú cenám, ktoré nám účtuje

firma, ktorá servisuje tlačiareň, dodáva toner a pod. Pod cenu je zahrnutá licencia myQ, aby sme

mohli automatizovať proces tlače pomocou čítačky kariet prepojenej s našim ISom, ktorá bude

študentom odčítať kredit. Zatiaľ kupujeme ročnú licenciu, v prípade, že sa to osvedčí, kúpili by sme

doživotnú licenciu.

P. Valach: Znamenala by doživotná licencia doživotné aktualizácie?

D. Lysenko:Myslím, že áno, ale s istotou ti to nepoviem.

P. Valach: Počítali ste si, ako vás to vyjde v porovnaní so súčasnosťou?
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D. Lysenko: Aktuálne nemáme EČ, tlačí sa zadarmo. Problémy sú s tým, že sa tlačiareň rozbíja a

my chceme vedieť, že kto spôsobuje problémy, a naviac s tým, že ľudia tlačia zbytočné veci.

K. Pilná: Je to princíp, ktorý chceme zriadiť aj my a iné kolejné kluby.

Martin (?): Je to lacnejšie oproti Pod-O-Lee????

D. K. Kopecký: Ide o dobré ceny. K doživotnej licencií - samozrejme, že sa ľudia, ktorí nám dávajú

licenciu, môžu rozhodnúť spätne zmeniť podmienky, nič s tým nespravíme.

D. Lysenko: Dáme si na to pozor.

Š. Tichý:Máte odhadovaný príjem z niečoho vypočítaný?

D. Lysenko:Máme to podľa štatistík od servisnej firmy a je to založené na roku, počas ktorého 6

mesiacov tlačiareň nefungovala.

K. Pilná: Porovnávalo sa to aj s dátami z Orlíku, ako reality check.

Š. Tichý: Chcete hlasovať o každej EČ zvlášť?

K. Pilná:Malo by sa zvlášť.

Š. Tichý: Kedysi sa už spájali, ale môžeme to rozdeliť, pripravím uznesenia.

Usnesení 2024-11-12:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Buben

“Toshiba”  ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 9.11.2024 v 23:10.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

D. Lysenko: Prejdime ku 3D Tisku. Pripravili sme to spolu s klubom SIN. Bude to fungovať

rovnakým spôsobom, ako na Pod-O-Lee, plánujeme kúpovať filament od Pruši. Rátame s tým, že

máme staršiu tlačiareň, takže náklady máme tiež dimenzované na cca 50% stratu filamentu a

ľudia budú platiť iba za filament spotrebovaný na úspešnú tlač.

K. Pilná: Vyzerá to presne ako naša EČ.

Usnesení 2024-11-13:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Buben

“3D tisk” ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 9.11.2024 v 23:10.
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OHP: 14; 14:0:0→ Usnesení bylo přijato

D. Lysenko: Všimli sme si, že máme pri výdajoch v EČ Plotter máme zlý súčet, pošlem opravenú

verziu.

D. Lysenko: Teda, mame plotter - obrovskú veľkoformátovú tlačiareň, až do formátu A1. Keďže

máme veľa stavbárov a architektov, ktorým sa to zíde na tlač plánov a majú o veľkoformátovú tlač

záujem, takže im to chceme ponúknuť. Ľuďom dáme zaplatiť náklady na papier a toner.

Š. Tichý: Čo to je “drátěný model”

K. Pilná: Ide o nákresy bez obrázku, v podstate len technické nákresy - pôdorysy.

D. Lysenko: V cenníku je uvedená jednotková cena za A4, konečná cena bude podľa toho, koľko A4

by sa zmestilo do výsledného obrázku.

Š. Tichý: Čo je odpadová krabička?

K. Pilná: Nutná súčasť plotteru, vydrží cca 3 mesiace.

Š. Tichý:Máte aj na tieto zisky dáta?

D. Lysenko: Na toto až tak nie, robili sme prieskummedzi obyvateľmi koleje a stavbármi a zistili

sme, že je o to veľký záujem. Aktuálne musia študenti používať Powerprint a iné komerčné firmy v

Dejvicích, ktoré si účtujú viac.

Š. Tichý: Odkiaľ pôjdu peniaze, ak to nakoniec bude stratové?

D. Lysenko: Asi z nejakej rezervy, teraz budeme mať pravdepodobne prvý semester, kedy ich

začneme tvoriť.

K. Pilná: Výdaje sú dimenzované na rok, môžu byť skôr nižšie.

A. Jeřábková: Z mojich skúseností by dobré kúpiť iné rozmery rolí na začiatok, čo vám zvýši

náklady.

D. Lysenko:Mohla by si mi to poslať?

A. Jeřábková: Ide o to, že chcete širokú rolu, ale veľa menších výkresov bude len na kraji a ľudia

vám nebudú chcieť platiť za celý rozmer.

M. Pechník: Na Masařke máme materiály ku plotteru, ktorý sa nám rozbil, môžeme vám ich dať.

???: Prečo chcete kupovať aj A4/A3, keď máte tlačiareň?

D. Lysenko: Tlačiareň je repasovaná a má horšie rozlíšenie, než plotter.

Usnesení 2024-11-14:
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Buben

“Plotter” ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 12.11.2024 v 20:31.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

12. Schválení Centrály (typ: hlasování, vede K. D. Kopecký, čas 15 min)

K. D. Kopecký: Pôjde presne o tú centrálu, za ktorú som kandidoval, a s ktorou ste sa s výnimkou

F. Hemerky, ktorý je stále v zahraničí, mohli stretnúť. Čakali sme na ďalšie dotazy, prípadne

poznatky, a nič okrem toho, čo padlo na grilovačke sa neobjavilo. Rozhodol som sa požiadať o

schválenie už teraz.

J. Čapek: O akú funkciu sa bude jednať v prípade vedúceho legislatívnej skupiny?

K. D. Kopecký: Ide o človeka, ktorý bude zaštiťovať fungovanie legislativky, v podstate niečo, čo

doteraz robil Štěpán.

K. Pilná:Mali sme problém pomenovať tú pozíciu, ale malo by ísť o človeka, ktorý sa bude snažiť

viac konzultovať s klubmi a riešiť predpisy.

Š. Tichý: Pripomínam, že legislatívna skupinka nie je, narozdiel od RSS, menovaná v stanovách,

takže nemá danú formu.

K. D. Kopecký: Vojtěch s týmmá mnoho skúseností.

A. Brožová: Ešte som nepočula o navrhovanej PR manažerke, mohol by si mi ju predstaviť?

K. D. Kopecký: Vytvárala PR materiály na SIN, OK.

A. brožová: Aj niečo na úrovni SU?

D. Lysenko: Bola pomocnou silou už na Orlíku, začínala ako výpomoc a vzala na seba veci akcie a

propagáciu na OK, ktoré si ale asi nevidela, keďže OK ako celok nefungoval. Robila potom

hospodárku na Bubnu a vrátničku na Orlíku, kedy sa zaujímala o fungovanie PR.

K. Pilná: Zároveň robila sprievodcu prvákov na Bubne (?), aktuálne je projekťáčkou na POD, pracuje

na nových stránkach OK.

A. Brožová: Aké sú vzťahy medzi bývalou zamestnankyňou SÚZ a SÚZom? Keďže vzťahy s

verejnosťou zahŕňajú aj SÚZ.

K. D. Kopecký:Marcela podala výpoveď sama

K. Pilná:Marcela aktuálne študuje, aj preto sa chce zapájať. Pomáhala s prezentáciou kolejí

např. na Google Mapách.

Š. Tichý: Chystá sa prísť na zajtrajšie stretnutie PR/HR?
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K. D. Kopecký: Áno

D. Lysenko: Zo SÚZu odišla preto, že jej práca za plat od SÚZ nestála.

M. Severa: Keď nezvládala SÚZ so školou, ako chce zvládať SU so školou?

K. Pilná: Je iné mať HPP od 8 do 16:00 a mať SUniu, ktorú vieš robiť po večeroch.

M. Kolář: Zvládne školu, projekťačku na POD a PR v CENSU? Osvedčila sa na POD?

K. D. Kopecký: Uvedomuje si časovú náročnosť.

K. Pilná: Na POD je na to celý tím, nestojí to len na nej.

Š. Tichý: Takže si myslíte, že to bude stíhať všetko naraz?

K. D. Kopecký:Myslím si, že áno.

A. Jeřábková:Mrzí ma, že tu dnes nie je. Hovoril si, že máte v CEN dobrú zastúpiteľnosť, kto ju

bude v prípade časovo citlivých situácií - je nutné niečo zverejniť na sockách do hodiny - zastúpi?

K. D. Kopecký: PR je odbor, v ktorom to môže zastúpiť viacero ľudí, ale A. Jirotková alebo K. Pilná.

K. Pilná: 2 roky som robila PR na POD, už máme skúsenosti s nástrojmi, ktorými to vieme

manažovať a plánujeme PR plánovať vopred, takže by nemalo nastávať veľa situácií, kedy

budeme robiť ad-hoc príspevky.

K. D. Kopecký: Bola by to schopná zastúpiť polovica ľudí na tej kandidátke.

A. Brožová: Zistili si ľudia, napríklad konkrétne M. Pethöová, ktorí nikdy neboli na vyššej pozícií v

SU od ľudí, ktorí to už robili, že čo tie pozície obnášajú?

K. D. Kopecký: Nie, ale sú to skúsení ľudia, ktorí tušia o čom tá práca je.

K. Pilná: Obecne, k iným pozíciám, napríklad V. Kříž chodí na legislatívne skupinky a pripravuje

predpisy pravidelne, K. Pilná vie, o čom RSS je a komunikuje so Š. Tichým a L. Jánský sa angažuje

na schôdzkach s p. účtovníčkou a je aktívny na legislatívkach a pri riešení finančných záležitostí SU.

A. Brožová:Mohol by si prosím predstaviť A. Jirotkovú?

K. D. Kopecký: Je v SU krátko, ale je proaktívna a nádejná a sme jej ochotní vypomôcť, veríme, že

bude kvalitná a bude to zvládať.

K. Pilná: Riešila aj fundraising na BudějovickomMajálese a pomáha nám na POD v kontaktoch s

firmami. Všetci, ktorí sme na kandidátke máme povedomie o SU, niekto z nás je v nej dlhšie a

niekto kratšie. Musíme sa do tých rolí vžiť, budeme aktívne riešiť predávanie s centrálou.

K. D. Kopecký: SU je pieskovisko, je to aj o tom, aby sme sa niečo naučili.

Martin (?): Prečo sem neprišli kandidáti do centrály, keď sa o nich hlasuje?

K. D. Kopecký: Pretože si ich nikto nevyžiadal a neposlal dopredu dotazy, všetci boli na grilovačke

a nie je štandardné, aby bola ďalšia grilovačka na parlamente.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 14



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Š. Tichý: Tak to nebolo, my sme tiež boli grilovaní na PAR.

K. D. Kopecký: Tak to som zle pochopil.

P. Valach: Skutočne to je rozdelené, ide aj o isté vyjadrenie úcty a ukazuje to, že či sú ochotní sa

nejak aj zúčastňovať PAR a iných stretnutí, ktoré sa ich budú týkať. Vyjadruje to trochu ich vzťah k

SU.

K. D. Kopecký: Ak by bol záujem, tak sa môžeme zísť neskôr. Nerátal som s tým, keďže neprišli

žiadne dotazy.

P. Valach: Dotazy zvyčajne neprídu emailom, ale až na mieste.

K. Pilná: Grilovačka bola organizovaná s tým, že to bude zároveň grilovačka centrály, ale tým, že

bola skrátená, tak na to nebol priestor.

O. Slávik: Chcem pripomenúť, že sa na grilovačke ponúkala možnosť pokračovať na BUK alebo na

SH a prihlásilo sa 6 ľudí.

Prebieha debata o priebehu grilovačky kandidátov na Prezidenta

S. Lepič: Aké boli tvoje očakávania od tohto bodu? Že sa len zdvihnú ruky a schváli sa?

K. D. Kopecký: Považoval som grilovačku za dostatočnú, zdvihnite ruky, kto by sa ešte chcel pýtať

a doriešime to potom

S. Jeřábek: Nie, nemalo by to byť individuálne, malo by sa o tom normálne hlasovať na PAR.

Prebieha debata o možnosti zorganizovať grilovačku Centrály separátne a či má byť ako mimoriadne

zasadanie PAR alebo ako samostatná akcia

K. Pilná a D. Lysenko pripomínajú, že sa ako ďalšie body má schvaľovať KK, ktorá by sa mala

schváliť čo najskôr.

Prebieha kolečko, kde sa delegáti vyjadrujú k tomu, že kedy by malo byť stretnutie s CEN.

Delegáti sa väčšinovo zhodli, že sa to má stať na riadnom zasadaní PAR.

K. D. Kopecký: Vzhľadom na postoje delegátov poprosím o odročenie bodu na nasledujúce

zasadanie.

13. Jmenování Václava Fišer členem Kontrolní komise SU ČVUT ( vede:

Š.Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)

V. Fišer: Predstavuje sa, rád by v rámci KK navštívil predstavenstvá všetkých klubov

M. Severa:Máš nejaké skúsenosti s legislatívou?

V. Fišer: Som rok v legislatívnej skupinke, mám skúsenosti s navrhovaním predpisov v BESTe.
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Š. Tichý: Ako dlho už si delegátom? Počítaš s tým, že to budeš musieť položiť? Zastávaš ešte

nejakú funkciu v SU?

V. Fišer: 2 roky, áno, nie

M. Vadlejch: Si trestne bezúhonný?

V. Fišer: Áno

O. Slavík: Dlžíš niekde peniaze a ak áno, kde?

V. Fišer: Nedlžím

P. Valach: Vieš mi povedať náplň funkcie člena KK?

V. Fišer: Kontrolujeme procesy, dodržovanie predpisov, musíme na podnety odpovedať do 30 dní

Š. Tichý: Vieš, kde vlastne je KK definované a aké sú požiadavky?

V. Fišer: Stanovy a vlastný IP

M. Vadlejch: Aké má KK právomoci?

V. Fišer: Kontrola klubu, pozastaviť klub…

P. Valach Nemá, kto má to právo?

V. Fišer: PAR

P. Valach: Nie, KK môže navrhnúť pozastavenie klubu prezidentovi

O. Slávik sa pýta na nejaké bývalé problémy v SU a na návrhy na ich riešenie, prípadne, či by niečo

zmenil

R. Selvek: Ako by si riešil nesediace peniaze na účte nejakého klubu?

V. Fišer: Výpisy z účtu, dáta od účtovníčky

M. Vadlejch: Je pozícia KK nejak upravená v iných predpisoch?

V. Fišer: V OZ je na to zopár paragrafov?

Š. Tichý: Koľko má KK členov a ako to bude vyzerať v nasledujúcom polroku?

V. Fišer: 3-5, P. Valachovi a O. Vafkovej končia mandáty ešte pred decembrovým PAR.

Usnesení 2024-11-15:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje Václava Fišera, bytem Na Libuši

828, Bechyně, nar. 17.11.1999 členem Kontrolní komise SU ČVUT ke dni 13. 11. 2024.

OHP: 13; 12:0:1→ Usnesení bylo přijato
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14. Jmenování Jana Čapka členem Kontrolní komise SU ČVUT ( vede:

J.Čapek, typ: hlasování, čas: 15 min.)

J. Čapek prezentuje svoju kandidátku a prezentáciu odoslanú do konferencie PARSU.

Š. Tichý: Aká je predkladacia doba na PAR?

J. Čapek: 48 hodín, kandidátku poslal preto, že si myslel, že PAR je od 19:00

M. Vadlejch: Si bezúhonný?

J. Čapek: Som bezúhonný.

O. Slavík:Máš dlhy, prípadne aké?

J. Čapek: Áno, u známeho, 4-cifernú sumu, chystám sa mu to splatiť do konca roku.

R. Selvek: Je nejak definované, že čo je to kontrola?

J. Čapek: Áno, ide o prípad, keď si vyžiadam prístup k interným informáciám, vtedy začína kontrola,

ktorú by sommal ukončiť.

Š. Tichý:Mohol by si v skratke popísať, že z čoho sa skladá predpisová základňa SU a klubov?

J. Čapek: Stanovy a IP SU, potom klub má svoje stanovy a svoje IP

Š. Tichý: A ešte niečo, čo môže robiť predseda a prezident?

J. Čapek nevie

Š. Tichý: Ide o nariadenia predsedu a prezidenta

P. Valach: Ide ešte o niečo, čo musíme dodržovať okrem predpisovej základne?

J. Čapek: Zákony ČR

R. Selvek: Akým zákonom sa riadime ako spolok?

J. Čapek: Zákonom o nejakých organizáciách?

R. Selvek: Občanským zákoníkem.

Š. Tichý: Čo to je dôležitý predpis a ako sa interný predpis stane dôležitým predpisom?

J. Čapek: Dôležitý predpis musí schvaľovať zhromaždenie klubov… a neviem.

Š. Tichý: Tým, že v ňom je napísané, že je dôležitý, a niektoré predpisy, napríklad financie, sú nutne

dôležité.

???: Koľko existuje dôležitých predpisov?

J. Čapek: Nevie

Parlament sa to snaží zisiť, J. Čapek tipuje 7, je ich vraj 9.

O. Slavík: Budeš vedieť pohotovo reagovať, ak bude nejaký klub rýchlo potrebovať výklad

legislatívy?
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J. Čapek: Áno

P. Valach:Máš nejakú funkciu v rámci SU alebo iného spolku?

J. Čapek: Nie a nie

Usnesení 2024-11-16:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje Jana Čapka, bytem Mnichov 23,

Velké Chvojno nar. 21.03.2002 členem Kontrolní komise SU ČVUT ke dni 13. 11. 2024.

OHP: 14; 14:0:0→ Usnesení bylo přijato

15. Představení spolku Seznamováky FIT, z. s (vede: Š. Tichý, typ:

informace, čas: 30 min.)

L. Marko: Predstavuje organizáciu Seznamováky FIT, z.s., ktorá sa chce stať externým klubom

ČVUT.

M. Vadlejch: Prečo ste sa po rokoch stali spolkom?

L. Marko: Bolo to niečo, čo sa dlhodobo riešilo, konečne sme sa k tomu dostali.

16. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle

potřeby)

Preskočené z dôvodu časovej tiesne

17. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

V. Fišer: Oficiálne rezignujem na post delegáta za klub BEST Prague.

K. Pilná: Žiada, aby bolo o zvyšovaní kolejného jednané na PAR SU.

Š. Tichý ukončuje zasadanie o 21:59.
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TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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